

CIT Celebrates Chinese New Year with Visit from Eclectic Middle School

On January 21st, more than 120 teachers and students from Eclectic Middle School in Elmore County, Alabama gathered at the Confucius Institute to celebrate the Chinese New Year. Dr. Li Fang first introduced the customs of the Chinese Spring Festival to the students, including things such as the 12 Chinese zodiac signs and Peking Opera. The scholars then had the students color Peking Opera masks and make New Year's gifts. After that, the students visited the Terracotta Warriors and the Confucius Institute Cultural Exhibition Hall. They learned to play traditional Chinese musical instruments and learn Chinese chess, which inspired a strong interest in Chinese culture. This event is one of a series of Confucius Institute's events celebration of the Chinese New Year.

孔子学院庆祝 2020 新年系列活动——Eclectic Middle School 活动纪实

2020 年 1 月 21 日，来自阿拉巴马州埃尔莫尔郡 Eclectic 中学的 120 余名师生们齐聚孔子学院，庆祝中国春节。孔子学院方丽博士为学生们介绍了中国春节的习俗，12 生肖，还介绍了中国传统文化京剧，并让学生们为京剧脸谱涂色，制作新年礼物。学生们还参观了兵马俑及孔子学院文化展厅，学奏中国乐器，学下中国象棋，激发了他们对中国文化的浓厚兴趣。本次活动为孔子学院庆祝中国新年的系列活动之一，孔子学院将通过举办更多的春节庆祝活动，传播中国语言与文化。